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NOTIFICATION

Addendum

The following communication, received on 1 July 2015, is being circulated at the request of the Delegation of the Philippines.

_______________

	Joint DA-DOH Administrative Order No. 2015-0007, series of 2015, Implementing Rules and Regulations of Republic Act (RA) no. 10611, an Act to strengthen the Food Safety Regulatory System in the country to protect consumer health and facilitate market access of local foods and food products, and for other purposes otherwise known as the Food Safety Act of 2013

	This order shall serve as the implementing rules and regulations (IRR) of RA 10611, otherwise known as Food Safety Act of 2013, to facilitate compliance with the provisions of the aforementioned Act. 

	This addendum concerns a:

	[ ]
Modification of final date for comments

	[X]
Notification of adoption, publication or entry into force of regulation

	[ ]
Modification of content and/or scope of previously notified draft regulation

	[ ]
Withdrawal of proposed regulation

	[ ]
Change in proposed date of adoption, publication or date of entry into force

	[ ]
Other:  

	Comment period: (If the addendum extends the scope of the previously notified measure in terms of products and/or potentially affected Members, a new deadline for receipt of comments should be provided, normally of at least 60 calendar days. Under other circumstances, such as extension of originally announced final date for comments, the comment period provided in the addendum may vary.)

	[X]
Sixty days from the date of circulation of the addendum to the notification and/or (dd/mm/yy): 30 August 2015

	Agency or authority designated to handle comments: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	Office of the Director

Policy Research Service

Department of Agriculture

Elliptical Road, Diliman

Quezon City

Tel: +(632) 926 7439

Fax: +(632) 928 0590

E-mail: spspilipinas@da.gov.ph 

	Text(s) available from: [X] National Notification Authority, [ ] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	Office of the Director

Policy Research Service

Department of Agriculture

Elliptical Road, Diliman

Quezon City

Tel: +(632) 926 7439

Fax: +(632) 928 0590

E-mail: spspilipinas@da.gov.ph 


	世界贸易组织
	G/SPS/N/PHL/244/Add.1
分发日期：2015-07-01
(15-3388)

	卫生及植物卫生措施委员会
	原文: 英文 



本指令用于执行RA10611的规章制度(IRR)，又称2013年食品安全法案，促进遵行上述法案的规定。

	该补遗通报涉及:


[   ]
意见反馈截止日期的修订

[ X ]
法规批准、生效、公布的通报

[   ]
以前通报的法规草案的内容及/或范围的修改

[   ]
撤消拟定法规

[   ]
更改拟定批准日期, 公布或生效日期

[   ]
其它:

评议期：(如补遗通知增加了以前通报措施涉及的产品及/或可能受影响的成员范围，则应提供一个新的接收评议截止日期，通常至少为60天。其它情况，如延长原定的最终评议期，则可以更改补遗通报内的评议期。)



[  ]补遗通报发布日后60天及或(年/月/日)：2015年8月30日
负责处理反馈意见的机构: [ X ]国家通报机构，[ ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): OfficeoftheDirectorPolicyResearchServiceDepartmentofAgricultureEllipticalRoad,DilimanQuezonCityTel:+(632)9267439Fax:+(632)9280590E-mail:spspilipinas@da.gov.ph

文本可从以下机构得到: [X ]国家通报机构，[ ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 
OfficeoftheDirectorPolicyResearchServiceDepartmentofAgricultureEllipticalRoad,DilimanQuezonCityTel:+(632)9267439Fax:+(632)9280590E-mail:spspilipinas@da.gov.ph




